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 هــادی محمدی – سخنگوی قــوه قضاییه روز گذشته 
نشست خبری سختی نداشت و در یک کنفرانس خبری 
آرام به سوالاتی درباره برخی پرونده های باقی مانده از 
گذشته و ابهامات قضایی پاسخ داد. توضیح درباره روند 
جدید برخورد قوه قضاییه با قضات متخلف، بازداشتی 
های اغتشاشات اخیر، پرونده زنان بی حجاب، دادگاه 
تجدید نظر بقایی و موضوع دو تابعیتی ها که به تازگی 
دوبــاره مطرح شده، واکنش به اظهارات مهران مدیری 
و... از جمله این موارد و پرونده ها بود .به گزارش خراسان 
حجت الاسلام و المسلمین غلامحسین محسنی اژه ای در 
یکصد و بیست و چهارمین نشست خبری خود با رسانه ها 
که حدود 100 دقیقه به طول انجامید، در پاسخ به سوال 
خبرنگاری در خصوص آخرین آمار رسیدگی به پرونده 
قضات متخلف گفت: ما بر این باور هستیم که باید در تمام 
دستگاه ها حساسیت لازم برای مبارزه با فساد باشد تا 
تلاش و حیثیت دیگر افراد مصون بماند. ما چندین هزار 
قاضی جهادگر و پاک دست داریم و اگر یک نفر خلافی 
کند زحمات دیگران را خدشه دار می کند.وی ادامه داد: 
هشدار اخیر رئیس قوه قضاییه ادامه هشدارهای قبلی بود 
و اگر از این به بعد و بعد از این هشدار ها کارمند یا قاضی 
تخلف کند و ثابت شود و مراجع نهایی آن ها را تصویب 
کنند، حتما این اقدام انجام خواهد شد و امیدوار هستیم 
که اصلا کار به آن جا کشیده نشود و کسی تخلفی نکند. 
وی افــزود: ممکن است این جا برخی همکاران بگویند 
به حیثیت قضات ضربه می زند، اما باید ببینیم معرفی 
نکردن چقدر ضرر می زند. اگر بعد از این هشدارها قاضی 
یا کارمندی تخلف کند و جرم محرز شود قطعا معرفی می 
شود. اگر قاضی یا کارمند قوه قضاییه تخلف مالی داشته 
باشد، خدمات دیگر قضات زیر سوال می رود و در همین 
زمینه به تمامی روسای دادگستری این هشدارها داده شد. 
از طریق رئیس قوه قضاییه هم به تازگی این هشدار مجدد 
تکرار شده است و در صورت ارتکاب جرم افــراد معرفی 
می شوند. ممکن است بگویند آبــروی آن ها و خانواده 
هایشان می رود که در این جا باید دید با معرفی نکردن چه 

زیان هایی وارد می شود.

قضات شایسته تشویق می شوند	 
محسنی اژه ای در خصوص برنامه دستگاه قضا برای قضات 
متعهد گفت: باید افرادی را که خدمت با ارزشی ارائه می 
دهند تشویق کرد زیرا ما قضاتی داریم که سالیان سال از 
وقت شخصی و خانوادگی خود کسر می کنند، در ساعات 
غیر اداری به کار مشغول هستند و احکام متقنی صادر می 
کنند.سخنگوی قوه قضاییه گفت: الان دادسرای انتظامی 
قضات کسانی را که خدمات شایسته داشتند به ریاست قوه 

معرفی می کند و تشویق مادی و غیرمادی می شوند.

زورمان به مافیای خودرو می رسد	 
وی درخصوص اظهارات رئیس سازمان محیط زیست 
)کلانتری( که گفته در بحث مافیای خودروسازان، حتی 
رئیس جمهور زورش نمی رسد که برخورد کند، آیا قوه 
قضاییه زورش می رسد؟ گفت: این که یک معاون رئیس 
جمهور بگوید مافیا داریم و رئیس جمهور هم زورش نمی 
رسد حرف درستی نیست و فکر نمی کنم روحانی هم این 
حرف را قبول داشته باشد. اما در صورتی که چنین چیزهایی 
هست و می دانند کار خلافی صورت می گیرد، اعلام کنند. 
علاوه بر این سوال این جاست که واردات بر عهده چه کسی  
است؟  مسئول ورود و پلاک کردن این خودروها کیست؟ 
اگر تولید داخلی هم هست که بیشتر باید اطلاع دهند، اگر 
مدرکی دارند ارائه دهند من معتقد نیستم کسی زورش نمی 
رسد. اگر اسنادی دارند بفرستند و اگر جرمی احراز شود قوه 

قضاییه ورود می کند،  ان شاءا... زور ما می رسد.

وصول 700 میلیارد تومان جزای نقدی در موضوع مه 	 
آفرید علاوه بر ارقام پرونده

معاون اول دستگاه قضا همچنین دربــاره برخورد قاطع با 
فساد 3 هزار میلیاردی و در پاسخ به این سوال که آیا واقعا 
در مبارزه با فساد آن قدر قدرتمند هستیم که اموال را به بیت 
المال بازگردانیم؟ تصریح کرد: در پرونده مه آفرید تمام آن چه 
درباره این پرونده بود استیفا شد و علاوه بر آن ۷00 میلیارد 
تومان هم جزای نقدی برای این فرد محکومیت صادر شد که 

آن هم وصول شد.  

برخی جریان های سیاسی حرف هایی زدند و بستری 	 
برای اغتشاشات ساختند

وی در خصوص این که آیا در اغتشاشات اخیر عامل اصلی 
شناسایی شده است؟ گفت: عاملی که در راس امور باشد، 
نداشتیم و از سیستم اطلاعاتی هم نشنیدم اما این که 
برخی جریان های سیاسی حرف هایی زدند و بستری 
ساختند در حال بررسی است و این که یک جریان داخلی 

هدایت کرده باشد سراغ ندارم.

تسهیلات کم نظیر زندان های ایران	 
معاون اول قوه قضاییه درباره ابهامات در شیوه نگهداری 
زندانیان گفت: این حرف ها عمدتا از ناحیه ضد انقلاب و 
گاهی از ناحیه خود زندانی مطرح شده است. هیچ ابهامی 
وجود ندارد، الان تسهیلاتی  برای زندانیان فراهم شده است 
و تا جایی که خبر دارم هیچ جا این تسهیلات را به زندانیان 
نمی دهند. این مقدار مرخصی را که از سوی ما به زندانیان 
داده می شود ، در سیستم های زندان بانی دیگر ندارند.وی 
تصریح کرد: من از همه زندان های دنیا خبر ندارم اما آن 
قدری که خبر دارم هیچ کجا این گونه نیست و باید انصاف 
را رعایت کرد. اگر هم تخلفی صورت گرفته و اگر بی توجهی 
می شد باید این صحبت ها را می کردند اما وقتی برخورد می 

شود گفتن این حرف ها صحیح نیست.
سخنگوی قوه قضاییه  در خصوص این که در ناآرامی های 
اخیر دی ماه بیان شد برخی اطرافیان مسئولان دولت سابق 
هم بستر را فراهم کردند، آیا برای مسئولان سابق هم در 
این زمینه پرونده ای تشکیل شده؟ گفت: این که در دی ماه 
کسی دستگیر شده الزاما به این معنا نیست که با اغتشاشات 
مرتبط باشد. اما ممکن است برخی افراد همان دی ماه 
شناسایی نشدند و بعد دستگیر می شوند. البته عده ای هم 
دستگیر شدند که ربطی به اغتشاشات ندارند.وی گفت: 
برخی از این ها هم اقداماتشان فردی بوده و برخی مسائل 
حدس و گمان است. باید اجازه دهیم بررسی و تحقیقات 
تمام شود اگر اشتباه نکنم ٢٤٥ نفر بازداشت هستندو 

تاکنون در تهران 11٢کیفرخواست صادر شده است.

بیشتر متهمان کشف حجاب مــواد صنعتی مصرف 	 
کرده  بودند

ــاره تعداد بازداشتی های جریان کشف  خبرنگاری درب
حجاب پرسید که معاون اول قوه قضاییه پاسخ داد : گاهی 
یک خانم با القائاتی که صورت گرفته است خودش هم 

خیلی نمی دانــد چکار می کند، کــاری کــرده و بعد هم 
پشیمان می شود و می گوید تصور این را نمی کردم که 
بازداشت شــوم.وی با بیان این که بیشتر این افــراد مواد 
صنعتی زده بودند و فریب خوردند و از کارشان پشیمان 
هستند، افــزود: این افراد نه قرارشان سنگین است و نه 
سخت گیری به آنان می شود؛ به ویژه افرادی که جوان و 
مجرد هستند می خواهند ادامه تحصیل دهند و در آینده 
ممکن است با مشکل مواجه شوند.این افراد هم احساس 
می شود فریب خوردند و هم با صرف مواد صنعتی دست 
به این اقدامات زدند که از خانواده ها می خواهیم مراقب 
فرزندانشان باشند.سخنگوی قوه قضاییه تصریح کرد: 
ــاه هم مراعات افــراد فریب خــورده را می  ــرا و دادگ دادس
کند البته عده ای هم با استفاده از مواد صنعتی دست به 
اقدامات ناشایستی می زنند و برخی هم یا هدایت شده اند 
یا خودشان هدایتگر هستند که طبیعی است تحقیق مفصل 

از ایشان می شود و وثیقه شان سنگین است.

وضعیت مدیران دو تابعیتی	 
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی مبنی بر این که یک 
نماینده مجلس گفته در دستگاه قضایی و امنیتی هم مدیر 
دو تابعیتی داریم گفت: این مطلب را دیدم و بلافاصله به 
دادستان کل کشور هم پیامک کردم و گفتم پیگیری کنند. 

دادستانی کل کشور دنبال این قضیه است. 

رابطه ما و وزارت اطلاعات سرد نیست	 
محسنی اژه ای درباره علت تعلل وزارت اطلاعات در ارائه 
فهرست دوتابعیتی ها و این که آیا وزارت ضابط دستگاه 

قضاست یا خیر؟ گفت: وزارت اطلاعات همه جا ضابط قوه 
قضاییه نیست. یک سری وظایفی به عهده وزارت اطلاعات 
است که باید زیر نظر قاضی دستور  او را اجرا کند اما یک 
سری جاها هم ضابط نیست.سخنگوی قوه قضاییه تصریح 
کرد: رابطه قوه با وزارت سرد نیست، همکاری های خوبی 
داریم و استعلامات زیادی را آن ها جواب می دهند. در 
مسئله دوتابعیتی ها بحث اختلافی است که دوتابعیتی 
هستند یا نه؟ شاغل هستند یا نه؟ فکر نمی کنم که نخواهند 
همکاری کنند. البته گاهی هم وزارت اطلاعات بی خبر 

است و فردی حساب شده کار خود را انجام داده است.

واکنش سخنگو به سخنان مهران مدیری	 
محسنی اژه ای در واکنش به سخنان مهران مدیری مبنی 
بر این که هیچ کس نمی تواند دربــاره قوه قضاییه سخن 
بگوید گفت: پس این همه حرف دربــاره قوه قضاییه می 
زنند چیست؟ خود شما خبرنگاران که سخنان و انتقاداتی 

را وارد و مطرح می کنید، آدم نیستید؟ فرشته هستید؟!

شهرداری و شورای شهر فساد شهرداری گذشته را به 	 
قوه قضاییه منتقل کنند

سخنگوی دستگاه قضا در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی 
بر این که آیا تا امروز آقای نجفی مطلبی درباره فساد در 
شهرداری دوره قبل  به دستگاه قضایی اعلام کرده اند و 
اگر نکنند تکلیف چیست؟ گفت: من هم این موضوع را از 
بیرون شنیده ام و در جریان نیستم که این گزارش ارسال 
شده است یا نه؟ اما اگر شهرداری و شورای شهر از وقوع یک 

فساد اطلاع دارند موظف هستند اطلاع دهند.
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...حج
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

عزت مداری در حج مهم ترین 
دستاورد امام در انقلاب اسلامی بود 

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان این که حج قبل از 
انقلاب با حج بعد از انقلاب قابل مقایسه نیست، گفت: 
امام با انقلاب اسلامی توانست این حج را به حجی با عزت 

و افتخارآفرین تبدیل کند.
به گزارش  پایگاه اطلاع رسانی حج و زیارت، سید عباس 
صالحی دیروزبا حضور در نشست مدیران سازمان حج 
و زیارت در این سازمان در تهران با تبریک ایام ا... دهه 
مبارک فجر، حج با عزت را یکی از دستاوردهای امام 
راحل دانست و گفت: امام خمینی)ره( اتفاقات جدیدی 
را در حوزه نظم دهی و بخش های فرهنگی،سیاسی و 
اجتماعی حج به وجود آورد که استمرار آن در چهاردهه 

اخیر قابل مقایسه با حج قبل از انقلاب نیست. 
وزیــر فرهنگ و ارشــاد اسلامی در ادامــه با بیان این که 
حج فرصتی فرهنگی، معنوی و ممتاز است تصریح کرد: 
هیچ فرصتی مناسب تر از فرصت حج برای تبیین دیدگاه 
هایمان به جهانیان وجود نــدارد. زائر ما در این فرصت 
پس از سال ها ، خودش را دراختیار موجی قرار می دهد 
ــدارد و به همین دلیل باید درون او  که وجــه تشابهی ن
انقلابی صورت گیرد که در حال و آینده او تاثیرگذار باشد 

ومشاهده شود.
صالحی حج را زمینه ای بــرای نشان دادن کارآمدی 
جمهوری اسلامی توصیف کرد و افزود: ما با حج و با زیارت 
عتبات خودمان را به جهانیان عرضه می کنیم و هر کجا که 
بتوانیم به خوبی این مهم را انجام دهیم، نمره و امتیازات 

خوبی هم دریافت خواهیم کرد.
وی دیپلماسی عمومی را بالاتر از دیپلماسی معمول 
جهان دانست و با اشاره به این که حج دیپلماسی فرهنگی 
و دینی است اظهارکرد: یکی از قالب های دیپلماسی 
عمومی، حج است که  ما باید با بهره برداری مناسب از این 
قالب، فرصت ها را افزایش دهیم و از تهدیدها بکاهیم. به 
گفته وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی باید تلاش کرد رضایت 
حداکثری زائران را به دست آوریم که اگر این گونه شود، 

در دیپلماسی عمومی موفق عمل کرده ایم.
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اژه ای: مردم در صورت ارائه گزارش فساد، حمایت می شوند
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوال خراسان مبنی بر این که دادستان کل کشور از مردم خواست گزارش های خود 
را مبنی بر تجاوز به منابع عمومی، ملی و طبیعی به مسئولان ارائه کنند؛ در حالی که مردم نگران این موضوع هستند که 
اطلاعات آن ها به دست متخلفان بیفتد و باعث دردسر آن ها شود آیا قوه قضاییه برای کارآمدتر شدن این روش، لایحه 
قضایی حمایت از گزارشگران تخلف را تهیه خواهد کرد؟ گفت: هم اکنون در قانون مواردی پیش بینی شده است که 
با کسانی که خبری را اعلام می کنند یا شهادت می دهند، چگونه باید برخورد یا رفتار شود تا برای فردی که در دادگاه 
شهادت می دهد مشکلی ایجاد نشود؟ بهتر است شما نیز با مطالعه قوانین و مقررات این موضوعات را بدانید. اژه ای 
افزود: به هر حال ما انتظار داریم مردم همان طور که درمقاطع مختلف انقلاب همت کردند و به خاطر حضور و گزارش 
دهی آن ها خیلی از توطئه های بزرگ، کودتاها، انفجارها، ترور ها و اقدامات تروریستی خنثی شد، از این نظر همکاری 
خود را دریغ نکنند. البته شاید این موضوع برای مردم توأم با سختی باشد اما باید احساس مسئولیت به کشور داشته 
باشند و البته، مردم » فحش دو قلو« یا نسبت ناروا به فردی که علیه او گزارش ارائه می کنند، ندهند تا اگر جرمی اثبات 

نشد، طرف در مقام توهین از آنان شکایت نکند.

اتمام حجت با متخلفان احتمالی دستگاه قضا 
اژه ای: اگر از این به بعد کارمند یا قاضی تخلفی کند، پس از اثبات به مردم معرفی می شود


